
Protokół nr XXXIII/2021

z obrad XXXIII sesji  Rady Gminy Mały Płock

odbytej w dniu 29 kwietnia 2021 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach:

1) Góralczyk Krzysztof Leszek
2) Cieśluk Krzysztof
3) Supiński Władysław
4) Duzik Sylwia
5) Gałązka Jarosław
6) Krasiński Stefan
7) Zuzga Karol
8) Steczkowska Bogumiła
9) Żelazny Wojciech
10) Zduńczyk Andrzej
11) Sendrowski Marek
12)  Wądołowska Anna
13) Rydzewska Grażyna
14) Sawicki Janusz

Radni nieobecni na obradach sesji:

1. Żelazna Alina

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy
2) Muniak Beata – Sekretarz Gminy
3) Kućko Małgorzata – Skarbnik Gminy
4) Podsiad Aneta – Inspektor Urzędu Gminy
5) Połońska Iwona – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Małym Płocku

Z uwagi na Pandemię Koronawirusa Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock nie uczestniczyli w
obradach sesji.

Rozpoczęcie  posiedzenia  nastąpiło  o  godz. 1100,  a  zakończenie  o  godz. 1130

Proponowany porządek posiedzenia:

1) Otwarcie obrad.
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2) Przedstawienie  porządku dziennego. 
3) Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji Rady Gminy.
4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.
5) Interpelacje i zapytania radnych.
6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021.
7) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kolneńskiemu.

8) Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2020 rok.
9) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
10) Wolne wnioski.
11) Zakończenie obrad.

Ad. 1

Otwarcie obrad.

Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Pan  Jarosław  Gałązka  –  Przewodniczący  Rady,  witając

przybyłych  na  posiedzenie  radnych  oraz  zaproszonych  gości.

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że

na  ogólną  ilość  15  radnych,  udział  w  sesji  bierze  14  radnych,  co  daje  quorum  do

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków.

Ad. 2

Przedstawienie  porządku dziennego. 

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  porządek  obrad  sesji  został  dostarczony  radnym

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy.

Przewodniczący  Rady  zapytał  czy  są  uwagi  do  proponowanego  porządku  obrad?

Uwag do porządku obrad nie wniesiono.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji.

Ad.3

Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji Rady Gminy.

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji

Rady  Gminy  Mały  Płock  nr  XXXII/2021  był  wyłożony  do  wglądu  w  Urzędzie  Gminy
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Mały Płock. Z treścią  protokołu każdy miał  możliwość zapoznania  się,  w związku z tym

Przewodniczący  Rady  poprosił  o  zgłaszanie  ewentualnych  uwag.  Żadnych  uwag  nie

wniesiono,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  Rady  wnioskował  o  przyjęcie  protokołu

w  brzmieniu napisanym.  

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  w  brzmieniu

napisanym.

      Za wnioskiem głosowało – 13 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 1

Głosowanie  imienne Nr 1 w sprawie  przyjęcia  protokołu  z  obrad XXXII sesji  Rady

Gminy – stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący  stwierdził,  że  Rada  Gminy  przyjęła  protokół  z  obrad  XXXII  Sesji

w brzmieniu napisanym.

Ad. 4

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami.

Pan  Józef  Dymerski  -  Wójt  Gminy  -  powitał  przybyłych na  posiedzenie  radnych oraz

zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje:

- przetarg na teren po szkole podstawowej w Korzenistem został zakończony zgłosiło się 11

oferentów, kwota ponad 223 tysiące;

- remont i ocieplenie, wymiana drzwi i remont łazienek w Urzędzie Gminy Mały Płock też

będzie już w realizacji;

- projekt na budowę świetlicy wiejskiej w Józefowie jest w przygotowywaniu;

- zagospodarowanie terenu przy Szkole Podstawowej w Rogienicach Wielkich, wniosek jest

złożony i jest w ocenie;

- hydrofornia w Rogienicach Wielkich i termomodernizacja szkół zbliża się ku końcowi;

- oświetlenie uliczne w Budach Żelaznych wykonawca wyłoniony, projekt do realizacji;

- remont samochodu strażackiego dostosowany do odśnieżania będzie podstawiony w lipcu,

część funduszy gminnych, część funduszy sołeckich;

- proszę państwa ruszyły już nasze przedszkola i klasy I-III i pracują stacjonarnie hybrydowo,

od 15 maja jak się nic nie zmieni klasy IV-VIII i też hybrydowo, a już od 29 maja normalnie;

- wniosek na stołówkę w Szkole Podstawowej w Małym Płocku został złożony do Urzędu

Wojewódzkiego, do maja ma być rozstrzygnięty;

- akcyza pieniądze wpłynęły, można już wypłacać;
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- Kluby Seniora funkcjonują, dziękujemy Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, że

stara się żeby ten wniosek do końca tego roku był zrealizowany;

- staramy się jeszcze o takie pieniądze na plac zabaw na Cwaliny Małe, może jeszcze plus

siłownia, zobaczymy jak pojawią się pieniądze w LGD „Kraina Mlekiem Płynąca”;

-  Zakład Gospodarki Komunalnej w Małym Płocku zwrócił się o zakup samochodu IVECO

koszt 43 050 zł brutto;

- odbędą się takie trzydniowe obchody rocznicy utworzenia Sanktuarium w Małym Płocku

zapraszamy do uczestnictwa;

-  proszę  państwa  będziemy  przygotowywać  deklarację  dotyczącą  oczyszczalni  w  Małym

Płocku i kanalizacji, chcemy się zorientować ile osób będzie chciało w tym uczestniczyć;

- byłem z wizytą u Pana Marszałka Olbrysia odnośnie drogi 648 będzie ona w tym roku

remontowana w dalszym ciągu tutaj w kierunku do Stawisk;

-  byłem  również  w  Warszawie  w  Kancelarii  Prezesa  Rady  Ministrów,  w  Ministerstwie

Rozwoju  Pracy  i  Technologii,  w  MON-ie   i  też  tam  rozmawialiśmy  odnośnie

przyszłościowych  projektów  dla  Gminy  Mały  Płock,  dziękujemy  za  zrozumienie  i  za

przyjęcie nas przez Ministrów i za taką konkretną rozmowę.

Dziękuję.

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy -  dziękuję bardzo.

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania radnych.

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – czy są jakieś interpelacje?

Pani Anna Wądołowska – Radna Gminy Mały Płock- Panie Wójcie ja bym chciała zapytać

o tą drogę powiatową Kołaki Rogienice, czy coś wiadomo w tej sprawie?

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy -  od razu udzielę odpowiedzi, jeżeli chodzi o tą drogę

powiatową Kołaki Rogienice wysłane to było do Ministra,  odnośnie tunelu technologicznego,

wróciło i mieli dokonać zgody, także ponownie trzeba ten kanał technologiczny umieszczać.

Pani Anna Wądołowska – Radna  Gminy – kiedy to będzie?
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Pan  Józef  Dymerski  –  Wójt  Gminy  –  myślę,  że  w  niedługim  czasie  na  to  odpowiem

konkretnie co z tym wnioskiem., był Pan Starostwa i właśnie rozmawialiśmy o tej drodze i

taką odpowiedź uzyskałem jaką Ci przekazałem.

Pani Anna Wądołowska – Radna Gminy – dobrze, dziękuję.

Pan  Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – czyli koszty wzrosną niestety.

Jeszcze ktoś, nie widzę dziękuję.

Ad.6

Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2021.  

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był w
materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady i był przez nie analizowany.
Pani  Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -   zwiększa się plan dochodów w budżecie
gminy o kwotę 12 889 zł. Zmniejsza się plan dochodów o kwotę 1471 zgodnie z załącznikiem
nr 1  do  niniejszej uchwały. Ponadto zwiększa się plan wydatków o kwotę 11 418 zł oraz
przenosi się plan wydatków w kwocie 64 492 zł zgodnie z załącznikiem nr 2. Dokonuje się
zmian w planie wydatków inwestycyjnych. Jeśli chodzi o załącznik nr 1 to zmniejsza się plan
dochodów w rozdziale 80103 paragraf 2030 o kwotę 1471 zł zgodnie z otrzymaną decyzją
Wojewody Podlaskiego. Wprowadza się plan dochodów w rozdziale 85195 paragraf 0970 w
kwocie 464 zł zgodnie z otrzymanymi środkami z Funduszu COVID-19 z przeznaczeniem na
dowóz osób niepełnosprawnych na szczepienia.  Wprowadza się plan dochodów w rozdziale
85295  paragraf  2700  w  kwocie  6255  zł  zgodnie  z  otrzymanymi  środkami  na  realizację
programu „Wspieraj  Seniora”.  Ponadto wprowadza się plan dochodów w rozdziale  92109
paragraf 2700 w kwocie 6170 zł  w związku ze złożeniem wniosku o przyznanie pomocy
finansowej  z  budżetu  Województwa  Podlaskiego  w  ramach  „Programu  odnowy  wsi
województwa podlaskiego –Kreatywna wieś” na realizację projektu „Wyposażenie Świetlicy
Wiejskiej  w  Kątach”.  Uzasadnienie  dokonanych  zmian  w  Załączniku  nr  2  Uchwały:  w
rozdziale 01010 paragraf 6050 przenosi się 43 050 zł do rozdziału 90017 paragraf 6060 na
zakup samochodu dostawczego z przeznaczeniem dla Zakładu Gospodarki  Komunalnej  w
Małym Płocku. W rozdziale 60016 paragraf 4210 zmniejsza się plan o kwotę 20 171 zł i
przenosi się go do rozdziału 80148 paragraf 4270 w wysokości 14 000 zł na remont stołówki
szkolnej w Szkole Podstawowej w Małym Płocku oraz do rozdziału 92109 paragraf 4300
kwotę 6171 zł na pokrycie wydatków projektu „Wyposażenie Świetlicy Wiejskiej w Kątach”.
W rozdziale  85195  paragraf  4210  wprowadza  się  plan  w  wysokości  464  zł  na  pokrycie
kosztów dowozu osób niepełnosprawnych na szczepienia. W rozdziale 85295 paragraf 4300
wprowadza się plan w wysokości 6 255 zł na pokrycie kosztów realizacji programu „Wspieraj
Seniora”. W rozdziale  92109 paragraf 4300 zwiększa się plan o kwotę  12 341 zł w związku
ze  złożonym  wnioskiem  „Wyposażenie  Świetlicy  Wiejskiej  w  Kątach”.  Uzasadnienie
dokonanych zmian w Załączniku nr 3 Uchwały:  zmniejsza  się  plan wydatków w zadaniu
inwestycyjnym „Projekt przebudowy, rozbudowy i budowy Stacji Uzdatniania Wody wraz z
niezbędną  infrastrukturą  w  miejscowości  Rogienice  Wielkie”  w  kwocie  43  050  zł  i
wprowadza się nowy wydatek inwestycyjny „Zakup samochodu dostawczego dla  Zakładu
Gospodarki Komunalnej w Małym Płocku” w wysokości 43 050 zł.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na

rok 2021.
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Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na

rok 2021. – stanowi załącznik do protokołu.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  iż  uchwała  w  sprawie  zmian  w  budżecie  gminy  na

rok 2021.- została podjęta.

Uchwała nr XXXIII/160/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. -  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad. 7

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kolneńskiemu.

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był w
materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady i był przez nie analizowany.
Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  tutaj środki były zabezpieczone w funduszu
sołeckim   i  jest  to  uchwała  w  której  udziela  się  z  budżetu  gminy  Mały  Płock  pomocy
finansowej Powiatowi Kolneńskiemu z przeznaczeniem na przebudowę chodnika przy ulicy
Potocznego w Małym Płocku w ciągu drogi  powiatowej  nr 1894 B w ramach wydatków
bieżących.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Kolneńskiemu.

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie.

Głosowanie  imienne  Nr  3  dot.  podjęcia  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy

finansowej Powiatowi Kolneńskiemu .- stanowi załącznik do protokołu.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  iż  uchwała  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej

Powiatowi Kolneńskiemu.- została podjęta.

Uchwała  nr  XXXIII/161/21  w  sprawie udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi

Kolneńskiemu. - stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 8

Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2020 rok.

Ocenę Zasobów przedstawiła  Pani Iwona Połońska – Kierownik OPS w Małym Płocku –
szanowni  państwo  sporządzenie  Oceny  Zasobów  Pomocy  Społecznej  jest  zadaniem
obowiązkowym  wynikającym  z  art.  16  a  ustawy  o  pomocy  społecznej.  Ocena  zawiera
zagadnienia związane z sytuacja demograficzną, lokalnym rynkiem pracy, oceną dostępu do
lokali socjalnych oraz infrastrukturą gminną, kadrą pomocy społecznej, nakłady finansowe na
pomoc społeczną bez względu na podmiot finansujący i realizujący. Ocena obejmuje ponadto
charakterystykę  osób i  rodzin  korzystających  z  pomocy społecznej,  rodzaje  problemów z
jakimi zwracają się o pomoc oraz rozkład ilościowy. Niniejszy dokument przedstawia dane z
dwóch lat oraz prognozę na rok następny. Ocena została przygotowana na podstawie danych
zebranych przez Ośrodek Pomocy Społecznej za pośrednictwem systemu Centralnej Aplikacji
Statystycznej.  Dane  z  oceny  umożliwiają  analizowanie  i  monitorowanie  problemów
społecznych oraz planowanie działań aktywizujących jednostki samorządu terytorialnego w
obszarze usług społecznych. Analizując dane tabelaryczne dotyczące ilości osób oraz kwoty
przyznanych świadczeń można zauważyć, że zmniejszyła się liczba osób korzystających z
niektórych świadczeń. Zauważono spadek liczby osób pobierających zasiłki okresowe, spadek
dożywiania  dzieci  w  szkole,  rodzin  pobierających  świadczenia  wychowawcze,  zasiłki
rodzinne  oraz  stałe.  Oprócz  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  nie  ma  innych  instytucji  ani
organizacji pozarządowych zajmujących się świadczeniem usług oraz pomocą dla ludności,
natomiast byłaby taka potrzeba żeby chociaż jedna instytucja pozarządowa świadczyła tego
typu usługi na terenie naszej gminy. Dziękuję.

Ocena Zasobów była w materiałach. Została szczegółowo omówiona na Komisjach Rady i
była przez nie analizowana. 
Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego sprawozdania.

Przewodniczący stwierdził iż Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2020 rok – została 
przyjęta.

Ad. 9

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Odpowiedz na zapytanie Pan Wójt udzielił od razu w punkcie 5 niniejszego porządku obrad.

Ad. 10

Wolne wnioski.

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – w tym punkcie mamy informację

o kontroli segregacji odpadów komunalnych na terenie Gminy Mały Płock jest to informacja

którą wszyscy sołtysi dostaną, mieszkańcy będą mogli odebrać to przejrzeć, sprawdzić jak to
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będzie przebiegało, ważna sprawa ponieważ to w razie nie wywiązywania się z obowiązku

segregacji jeżeli ktoś zgłosił chęć segregacji będą konsekwencje finansowe.

Mamy również wniosek z Zakładu Gospodarki Komunalnej „ w związku z realizacją zadań

statutowych  między  innymi  bieżącym  utrzymaniem  dróg  gminnych  ulic  i  placów

publicznych,  bieżącymi  pracami  konserwacyjno  –  remontowymi  sieci  wodociągowej  i

przynależnych urządzeń, utrzymaniem zieleni i zadrzewień oraz prac remontowych Zakład

Gospodarki  w  Małym  Płocku  wnioskuje  o  zakup  używanego  samochodu  brygadowego

IVECO z roku 2012, który będzie służyć do przemieszczania się oraz przewożenia sprzętu jak

i  osób.  Całkowity  koszt  zakupu  wyżej  wymienionego  środka  trwałego  wynosi  brutto

43 050 zł.  Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojego wniosku i  zabezpieczenie środków w

budżecie  Gminy.”   Takie  pismo  napisała  do  nas  Pani  Kierownik  Zakładu  Gospodarki

Komunalnej Pani Wiesława Pasławska.

Pan  Józef Dymerski – Wójt Gminy – szanowni państwo z Krajowego Ośrodka Wsparcia

Rolnictwa wpłynęło pismo, że dla osób które pochodzą z rodziny byłego pracownika PGR i

dostaną się na studia, przynajmniej dwa lata pracowali w gospodarstwie rodzice mogą starać

się o stypendia, są tutaj  wymienione warunki zamieścimy to na stronie internetowej jeżeli

ktoś  będzie  chciał  to  proszę  się  zainteresować  lub  osobiście  do  mnie  się  zgłosić,  to

szczególnie dotyczy miejscowości Korzeniste, także zapraszam osoby, które chciałyby z tego

skorzystać.

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – proszę państwa ja tylko chciałabym przypomnieć,

że  w  tej  chwili  trwa  Narodowy  Spis  Powszechny  Ludności  i  Mieszkań,  będzie  on

najprawdopodobniej trwał do końca września. Na terenie Gminy mamy dwóch rachmistrzów.

Nabór rachmistrzów odbył się poprzez udział w szkoleniu i zdanie egzaminów, było pięciu

kandydatów, dwie panie są rachmistrzami bowiem otrzymały największą liczbę punktów i w

najkrótszym czasie  zdały  egzamin,  takie  były  kryteria.  Tak jak  powiedziałam spis  będzie

trwał  do  końca  września,  w  tej  chwili  trwa  już  samo  spis,  bo  dostaliście  państwo  taką

informację z Urzędu Statystycznego i tam jest podany numer i na podstawie tego numeru

można wejść na stronę i się samemu spisać, bądź mogą do was dzwonić ankieterzy z GUS-u i

też państwa spisywać. Rachmistrzowie zaczną spis najprawdopodobniej od 4 maja, chociaż

podejrzewam, że w tej chwili to się trochę przedłuży, bo nie mają jeszcze sprzętu i podpisanej

z GUS- em umowy. Powiedzmy więc, że z początkiem maja zaczną i na chwilę obecną jest to

też spis telefoniczny, taki rachmistrz będzie do państwa dzwonił, przedstawiał się i będzie

spisywał,  spis  jest  obowiązkowy,  obejmuje  wszystkie  mieszkania  i  wszystkie  osoby

zamieszkujące w danym lokalu.

Pan  Jarosław Gałązka –  Przewodniczący Rady Gminy – kto od nas z gminy jeśli mogę

spytać jest rachmistrzem?

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – Pani Aneta Podsiad i Pani Alicja Boć.
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Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – dziękuję bardzo.

Ad. 11

Zakończenie obrad

Przewodniczący  Rady Pan Jarosław Gałązka  ze  względu na  wyczerpanie  porządku obrad

zamknął obrady XXXIII Sesji Rady Gminy Mały Płock.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy

Aneta Podsiad                                                                                       Jarosław Gałązka
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